

To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange
Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN
Date: 29-07-2026 08:48:43 PM
Subject: Press Release

السادة هيئة الأوراق المالية
السادة بورصة عمان
اسم الشركة: بنك المال الأردني
التاريخ: 29-07-2026 08:48:43 PM
الموضوع: البيان الصحفي

Capital Bank Group announced its financial results for H1 2026, reporting continued strength across its core businesses, driven by higher operating income, strong contributions from its subsidiaries, and the execution of its strategy to deliver sustainable growth. The Group reported a net profit of JOD 85.7 million in H1 2026, supported by continued growth in its core revenue streams. Net interest income increased by 11.5% to JOD 136 million, compared with JOD 122 million during the same period last year. Total income rose by 3.6% to JOD 226 million, up from JOD 218.2 million in the H1 of 2025. The Group maintained a strong financial position, with net credit facilities increased to JOD 3.9 billion at end of June 2026, compared to JOD 3.86 billion at year-end 2025. Customer deposits stood at JOD 5.6 billion, while total assets remained stable at JOD 8.73 billion. Shareholders' equity reached JOD 991.8 million, up from JOD 988.6 million at the end of 2025. The Group continued to maintain a robust capital base and strong liquidity levels. Khalil Al Salem said the Group's first-half performance reflects the successful execution of its strategy to build a more diversified and resilient regional banking institution founded on business diversification, greater integration across the Group's companies, and the creation of sustainable value for shareholders. Al Salem added that the Group has continued implementing its expansion strategy through a balanced approach that combines disciplined growth with prudent risk management, strengthening its financial position while continuing to invest in business development, digital transformation, and talent development. He said, will further reinforce the Group's position as a leading regional financial institution. CEO Tamer Ghazaleh said the H1 results underscore the strength of the Bank's core banking business and continued growth in operating income, supported by higher NII and the normalization of the cost of risk

أعلنت المجموعة نتائجها المالية للنصف الأول من عام 2026، والتي أظهرت استمرار متانة أعمالها الأساسية، مدعومة بنمو الإيرادات التشغيلية، ومساهمة شركاتها التابعة في دعم النتائج، إلى جانب مواصلة تنفيذ استراتيجيتها الهادفة إلى تحقيق نمو مستدام وتعزيز حضورها الإقليمي. وأظهرت النتائج المالية للمجموعة تحقيق صافي أرباح بلغت 85.7 مليون دينار خلال النصف الأول من العام، مدعومة باستمرار نمو الإيرادات الأساسية، حيث ارتفع صافي إيرادات الفوائد بنسبة 11.5% لـ 136 مليون دينار، مقارنة مع 122 مليون دينار خلال الفترة نفسها من العام الماضي، فيما سجل إجمالي الدخل نموًا بنسبة 3.6% لـ 226 مليون دينار، مقارنة مع 218.2 مليون دينار خلال النصف الأول من العام الماضي. وعلى صعيد المركز المالي، واصلت المجموعة تعزيز قاعدة أعمالها، إذ نمت صافي التسهيلات الائتمانية إلى 3.9 مليار دينار بنهاية حزيران 2026، مقارنة مع 3.86 مليار دينار بنهاية عام 2025، وبلغت ودائع العملاء 5.6 مليار دينار، فيما استقرت الموجودات عند 8.73 مليار دينار، وبلغت حقوق الملكية 991.8 مليون دينار بنهاية حزيران 2026، مقارنة مع 988.6 مليون دينار بنهاية عام 2025. وقال رئيس مجلس إدارة مجموعة كابيتال بنك، باسم خليل السالم، إن النتائج التي حققتها مجموعة كابيتال بنك خلال النصف الأول من العام جاءت بفضل الرؤية الحكيمة والتوجيهات السديدة لجلالة الملك عبد الله الثاني، التي كان لها دور محوري في ترسيخ استقرار الأردن وتعزيز مسيرة النمو الاقتصادي. وأضاف السالم أن المجموعة واصلت تنفيذ الاستراتيجية لبناء مؤسسة مصرفية إقليمية تركز على تنويع الأعمال، وتعزيز التكامل بين شركات المجموعة، وتحقيق قيمة مستدامة للمساهمين، فيما تواصل خططها التوسعية وفق نهج متوازن يجمع بين النمو المدروس والإدارة الحكيمة للمخاطر، الأمر الذي عزز قدرتها على المحافظة على متانة مركزها المالي. من جانبه، قال الرئيس التنفيذي لكابيتال بنك، تامر غزاله، إن نتائج النصف الأول تؤكد متانة الأعمال المصرفية الأساسية للبنك واستمرار نمو الإيرادات التشغيلية، مدعومة بارتفاع صافي إيرادات الفوائد، إلى جانب عودة تكلفة المخاطر إلى مستوياتها الطبيعية، بما يعكس جودة المحفظة الائتمانية وكفاءة السياسات التي يتبعها البنك في إدارة المخاطر..

29-07-2026	29-07-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Zaid Kashkash	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Zaid Kashkash